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آغاز مجدد واگذاری سرخابی ها از 2 هفته دیگر ؛

 فرصت مجلس رو به پایان است

مالک ملوان دوباره تغییر می کند ؛

بهشتی می رود، قلعه نويی می ماند؛

سلیمی بهترین دروازه بان لیگ فصل قبل بود ؛

مکانی: دنبال جایزه بودم، به پرسپولیس نمی آمدم

آغاز  از  خصوصی سازی  سازمان  رئیس  مشاور 
واگذاری مجدد سرخابی ها در دو هفته آینده خبر داد و 
گفت: قیمت و شرایط واگذاری به هیچ عنوان تغییری 
نمی کند.سید جعفر سبحانی گفت: نمایندگان مجلس 
در جریان واگذاری قبلی استقلال و پرسپولیس اعلام 
باشگاه  دو  این  واگذاری  برای  »طرحی  بودند  کرده 
دارند که قرار است به قانون تبدیل شود« اما در دو 
نشده  مطرح  نمایندگان  سوی  از  طرحی  گذشته  ماه 
در  زمزمه هایی  دوباره  واگذاری  آغاز  با  اگر  و  است 
این خصوص شنیده شود، مردم به درستی تشخیص 
می دهند که آیا این بحث کارشناسی است یا مسائل 

دیگری پشت پرده است.
واگذاری  وضعیت  آخرین  خصوص  در  وی 
برای  کرد:  اظهار  پرسپولیس  و  استقلال  باشگاه 
لیگ  آغاز  منتظر  ورزشی  باشگاه  دو  این  واگذاری 
پانزدهم فوتبال هستیم تا دو هفته بعد از شروع لیگ 
باشگاه  دو  این  واگذاری  ورزشی،  های  تیم  ثبات  و 
از سر گرفته شود.سبحانی افزود: در این فاصله باید 
قبلی  واگذاری  در  که  نمایندگان مجلس  ببینیم طرح 
اعلام کرده بودند قصد دارند در خصوص واگذاری 
سرخابی ها به تصویب برسانند، تا چه حد عملی و 
قرار  مبنا  شود  تصویب  طرحی  اگر  که  است  جدی 
می گیرد ولی اگر این طرح تنها در حد شعار باشد، 
قانون قبلی مبنای واگذاری خواهد بود.مشاور رئیس 
سازمان خصوصی سازی با تاکید بر اینکه دو هفته بعد 
از آغاز لیگ فوتبال قطعا موضوع واگذاری استقلال 
و پرسپولیس را به جد دنبال می کنیم، تصریح کرد: 
یارگیری  ثبات می رسند و  به  تیم ها  این فاصله  در 
خصوصی  سازمان  تصمیمات  و  دهند  می  انجام  را 
سازی دیگر برای آنها حاشیه ایجاد نمی کند. همچنین 

فرصتی فراهم می شود که اگر نمایندگان مجلس واقعا 
کنند.او  ارائه  دارند،  این خصوص  در  نظری  طرح و 
از  طرحی  گذشته  ماهه  دو  مدت  در  اینکه  بیان  با 
ها  واگذاری سرخابی  برای  نمایندگان مجلس  سوی 
مطرح نشده است، عنوان کرد: حدس من این است 
که مجلس اقدامی در این خصوص انجام ندهد، زیرا 
مجلس در گذشته قانون خوبی در خصوص واگذاری 
این دو باشگاه تصویب کرده بود که مبنای واگذاری 
قرار گرفت اما برخی از نمایندگان در زمان واگذاری 
سرخابی ها با هیجان خاصی عنوان کردند که مجلس 
طرح دو فوریتی در این خصوص دارد و چند نماینده 
نیز آن را امضا کردند لذا برای احترام به نظر نمایندگان 
به  نیمه  و  ماه  دو  فرصت  و  شد  ایجاد  فرصت  این 

آنها داده شد تا اگر نظر یا طرحی دارند، مطرح کنند.
سبحانی اضافه کرد: این در حالی است که اگر فرصت 
دو هفته ای باقی مانده نیز بگذرد و عملا وارد بحث 
واگذاری شویم، دیگر نمایندگان اخلاقا نباید مجددا 
قانون جدیدی در خصوص  و  که طرح  کنند  مطرح 
واگذاری سرخابی ها دارند. با این حال این فرصت 
برای آنها در نظر گرفته شده که اگر نمایندگان مجلس 
طرح و ابلاغی در این خصوص دارند و می خواهند 
مصوبه یا طرح دو فوریتی به تصویب برسانند، طی 
که  نبود  طرحی  اگر  ولی  کنند.  دنبال  آینده  هفته  دو 
آینده  هفته  دو  طی  نباشد،  که  است  این  بر  حدس 
شود. می  دنبال  مجددا  ها  سرخابی  واگذاری  بحث 
مشاور رئیس سازمان خصوصی سازی اظهار کرد: این 

در حالی است که در صورت عدم ارائه طرح از سوی 
کرد.  خواهیم  دنبال  را  واگذاری  بحث  قطعا  مجلس 
مناسب  ارائه طرح  برای  نیمه  و  ماه  دو  فرصت  زیرا 
بوده و در صورت مخالفت مجدد مجلس با واگذاری، 
رسانه ها و مردم به درستی تشخیص می دهند که آیا 
پشت  دیگری  مسائلی  یا  بوده  کارشناسی  بحث  این 
خصوصی  سازمان  اینکه  بیان  با  است.سبحانی  پرده 
کند،  می  دنبال  را  باشگاه  دو  این  واگذاری  سازی 
اعلام کرد: اگر مجددا با آغاز بحث واگذاری، بازهم 
شنیده  مجلس  نمایندگان  سوی  از  ها  زمزمه  این 
شود، حداقل مردم متوجه می شوند که مخالفت آنها 
سازمان  رئیس  نیست.مشاور  خیرخواهی  سوی  از 
خصوصی سازی خاطرنشان کرد: با این حال معتقدیم 
که اگر نمایندگان مجلس طرح و ایده ای دارند که می 
تواند به روند واگذاری استقلال و پرسپولیس کمک 
کند، ارائه دهند و سازمان از نظر آنها استقبال می کند؛ 
به شرطی که طرح و ایده آنها عملی شود نه اینکه هر 
بار که بحث واگذاری مطرح می شود بگویند طرح 
ما  کار  اصل  در  و  نباشد  کار  در  طرحی  ولی  داریم 
و  نیست  اخلاقا درست  این  که  بیندازند  به عقب  را 
امیدواریم که این اتفاق هم نیفتد.سبحانی با بیان اینکه 
در صورت تصویب مجلس، سازمان خصوصی سازی 
از قانون تبعیت می کند، در خصوص نحوه واگذاری 
هیات  سوی  از  واگذاری  روش  گفت:  سرخابی ها 
می شود. اعلام  عموم  به  و  واگذاری مشخص شده 
به گفته وی قیمت و شرایط واگذاری به هیچ عنوان 
تغییری نمی کند، زیرا با قیمت اعلامی متقاضی فراوان 
برای خرید وجود داشت و تمایل خریداران به خرید 
نشان داد که قیمت ها مناسب بود؛ لذا قطعا قیمت این 

دو باشگاه تغییری نمی کند.

جدید  مالک  انتخاب  از  روز  ده  تنها  درحالیکه 
ملوان می گذرد، مشکلات مالی و بدقولی های این فرد 
باشگاه  این  مدیره  هیات  اعضای  است،  شده  باعث 
شمالی تغییرات مدیریتی دوباره را در دستور کار خود 
قرار دادند.بعد از جدایی سیروس محجوب از باشگاه 
ملوان در پایان چهاردهمین دوره رقابتهای لیگ برتر 
تصدی  برای  مختلفی  گزینه های  کشور،  باشگاه های 
سیاسی  و  ورزشی  مسئولان  با  باشگاه  این  مالکیت 
بندرانزلی وارد مذاکره شدند.در این زمینه رقابت نهایی 
گرفتن  برای  شهبازی  جواد  و  بهشتی  داریوش  بین 
نشست  در  که  پذیرفت  انجام  ملوان  باشگاه  مالکیت 
به  بهشتی  مدیره،  هیات  اعضای  گذشته  تیرماه   ۲۵
عنوان مالک جدید این باشگاه شمالی انتخاب شد.این 
بهشتی  داریوش  که  گرفت  درحالی صورت  انتخاب 

هیات  اعضای  از  یکی  عنوان  به  سمت  حفظ  ضمن 
بندرانزلی  ملوان  باشگاه  عامل  مدیر  عنوان  به  مدیره، 
عنوان  به  آذرگون  محمود  همچنین  شد.  منصوب 
پورشعبان  بندرانزلی و رضا  ملوان  باشگاه  سخنگوی 
به عنوان دبیر هیات مدیره این باشگاه انتخاب شدند.
مالک و مدیرعامل جدید بلافاصله بحث حضور امیر 
قلعه نویی به عنوان سرمربی در تیم ملوان را قطعی کرد 
و با نفرات مطرح این تیم و چند بازیکنی دیگر برای 
حضور در جمع انزلی چی ها به توافق رسید تا این تیم 
بعد از مدت ها رنگ آرامش را ببیند.این پایان کار نبود 
زیرا بهشتی همچنان به وعده های خود عمل نکرد و 
در این مدت تنها ۲ میلیون تومان به حساب باشگاه 
پرداخت  برای  درحالیکه  آنهم  است؛  کرده  واریز 
و  فنی  کادر  به  تعهدات  انجام  و  گذشته  مطالبات 

بازیکنان جدید، مالک جدید باید منابع مالی لازم را به 
حساب باشگاه واریز می کرد.همچنین درکنار ناراحتی 
مسئولان باشگاه ملوان از بهشتی به خاطر عدم اجرای 
تعهدات، این مدیر بدون هماهنگی برای عبدالحمید 
در  و  است  کرده  صادر  مقامی  قائم  حکم  رمضانی 
خصوصا  مدیره  هیات  اعضای  علیه  اخیر  روزهای 
احمد دنیامالی مصاحبه هایی انجام داده است.تمام این 
اتفاقات هیات مدیره باشگاه ملوان بندرانزلی را برآن 
داشته است که تا ساعت ۱۸ امروز دوشنبه به داریوش 
میلیارد   ۴ مبلغ  واریز  و  تعهدات  انجام  برای  بهشتی 
نشدن  واریز  صورت  در  که  بدهد  فرصت  تومان 
مالکیت  سلب  وی  از  باشگاه،  حساب  به  مبلغ  این 
خواهد شد.البته گزینه جانشینی داریوش بهشتی هم 
تقریبا مشخص شده و اگر مالک فعلی باشگاه ملوان 

بندرانزلی نتواند تا امشب به تعهدات خود جامه عمل 
بپوشاند، خیلی زود از این سمت کار گذاشته می شود.
در  است  کرده  اعلام  اما  ملوان  باشگاه  مدیره  هیات 
صورت تغییرات مدیریتی دوباره در این باشگاه، امیر 
خود  کار  به  قدرت  با  کادرفنی  اعضای  و  قلعه نویی 
ادامه می دهند زیرا مورد حمایت کامل اعضای هیات 

مدیره قرار دارند.

دروازه بان تیم فوتبال پرسپولیس گفت: هیچ گاه در عمر فوتبالی ام 
به دنبال گرفتن جایزه نبوده ونیستم و اگر از فوتبال جایزه می خواستم 
آمادگی  شرایط  خصوص  در  مکانی  سوشا  نمی آمدم.  پرسپولیس  به 
بهترین  انتخاب  شد،  دچار  آن  به  گذشته  روز  که  مصدومیتی  خودش، 
دروازه بان سال و همچنین موضوع محرومیتش که در لیگ برتر پانزدهم 

صحبت هایی کرد که در زیر می خوانید.
* خبری مبنی بر مصدومیت جزئی تو در زمان انجام تست آمادگی 

جسمانی به گوش رسید. خودت در این باره صحبت می کنی؟
خوشبختانه وضعیت جسمانی خوبی داشتم به طوری که تا مرز ۸0 
درصد آمادگی برای انجام بازی ها رسیده بودم اما روز گذشته همراه با 
ملی  کمیته  آکادمی  به  آمادگی جسمانی  انجام تست های  برای  بازیکنان 
البته  که  گرفت  کمرم  حرکت  آخرین  انجام  زمان  در  که  رفتیم  المپیک 
شرکت  عصر  دیروز  تمرین  در  مربیان  اجازه  با  و  نبود  خاصی  مشکل 
نکردم تا استراحت کرده باشم اما از امروز دوباره همراه با سایر بازیکنان 

در تمرین حاضر شده و زیر نظر مربیان کار می کنم.
چطور  پانزدهم  برتر  لیگ  در  را  پرسپولیس  امسال  شرایط   *

می بینی؟
خودم که به تیم کاملا خوشبین هستم چرا که تیم یکدست و خوبی 
داریم و از طرف دیگر کادر فنی حرفه ای و باتجربه بالای سر تیم ما قرار 
بگیریم چرا که در عین رفاقت  نتایج خوبی  امسال  دارد و فکر می کنم 
بازیکنان رقابت سالمی هم بین بچه ها وجود دارد که این مسئله باعث 

پیشرفت خواهد شد.
محرومیت  خبر  اما  هستیم  پانزدهم  لیگ  شروع  آستانه  در   *
نیست. خودت فکر می کنی  پرسپولیسی ها قطعا خبر خوبی  برای  تو 

مستحق این محرومیت هستی؟
ببینید چیزی که گذشته دیگر گذشته و من به آن فکر نمی کنم اما 
با وجود ناراحتی من از این رای باید بگویم به تصمیم کمیته انضباطی 
احترام می گذارم و چه محرومیت من را ببخشند و چه نبخشند رای آنها 

برای من قابل احترام است. از طرف دیگر امیدوارم مسئولان مربوطه یک 
بازنگری به این رای داشته باشند چرا که هم من هم حنیف عمران زاده 
که دوست خوب خودم هم هست همراه با تیم هایمان در ابتدای فصل 
قرار داریم و محرومیت سه جلسه ای واقعا کار را برای ما سخت می کند. 
از طرف دیگر ما بازیکنانی در جایگاه ملی هستیم و این محرومیت سه 
جلسه ای شاید باعث شود که ما موقعیت مان را در تیم ملی هم از دست 
بدهیم. آنهم در حالی که از من برای حضور در اردوی تیم ملی پاسپورت 
سخت  برایم  شرایط  نکنم  بازی  تیمم  برای  بازی  چند  اگر  و  گرفته اند 
خواهد شد. آن مسئله دربی هر چه بود تمام شد و اتفاقی است که افتاده 
اما شک نکنید که من و عمران زاده دوست داریم مسئولان محترم کمیته 

انضباطی لطفی کنند و ما را ببخشند تا در ابتدای لیگ لطمه نخوریم.
* از گوشه و کنار شنیده می شود که احتمال بخشش یا کم شدن 

محرومیت شما دو نفر وجود دارد. خودت این مسئله را شنیده ای؟
در این باره باید بگویم من در این دوران بدنسازی زحمت زیادی 
اضافه  تیم شان  به  تمرین  هفته  دو  با  بازیکنان  از  برخی  و شاید  کشیدم 
تمرین  در  غیبت  جلسه  یک  بدون  تمرینات  اول  روز  از  من  اما  شوند 
حضور فعالی داشتم و واقعا در تمرینات سختی کشیدم تا بتوانم به مرز 
آمادگی برسم. به هر حال انتظارات هواداران و کادر فنی از من بالاست 
و من هم تلاش کرده و می کنم که مهره مؤثری برای تیمم باشم.شرایط 
بدنی ام به گونه ای است که اگر وارد مسابقات شوم می توانم مهره مؤثری 
برای پرسپولیس باشم و اگر با عفو یا کاهش جریمه و محرومیت روبرو 
شوم خوشحال شده و هیچ گاه محبت دوستان را فراموش نمی کنم چرا 

که می خواهم از همان ابتدای لیگ مهره موثری برای تیم محبوبم باشم.
این  حضور  بست.  قرارداد  پرسپولیس  با  هم  صادقی  ایمان   *

دروازه بان را در پرسپولیس چطور ارزیابی می کنی؟
ببینید من نباید نه خودم و نه بازیکن دیگری را تجزیه و تحلیل کنم 
اما همه ما یک تیم هستیم و برای موفقیت پرسپولیس تلاش می کنیم. این 
طور نیست که در تیم کسی دست روی دست بگذارد و فکر کند که در 
از  را  نکند جای خودش  بازیکنی تلاش  اگر  بلکه  دارد  ثابتی  تیم جای 
دست خواهد داد و این یک جنگیدن مسالمت آمیز در پرسپولیس است 
با هم رقابت دارند.  با وجود رفاقت در زمین همیشه  بازیکنان  چرا که 
ایمان صادقی هم یک دروازه بان خوب وجوان است که به  از نظر من 
پرسپولیس آمده و من برایش آرزوی موفقیت دارم و مطمئن باشید همه 

ما برای موفقیت پرسپولیس تلاش می کنیم.
* شرایط کار کردن با مربیان پرسپولیس در فصل جدید چطور 

است؟
خوشبختانه کادر فنی حرفه ای و خوبی داریم که کارنامه آنها مشخص 
است اما چیزی که هست باید بگویم که پانادیچ مربی دروازه بانان ما یک 
مربی حرفه ای و یک دوست کاربلد است. او تمریناتی به ما می دهد که 

جزو تمرینات روز جهان به حساب می آید و من باید بگویم تا قبل از کار 
با این مربی تمریناتی به این شکل ندیده بودم اما خوشحالم که شرایط 
به گونه ای شد که بتوانم با این مربی کار کنم تا چیزهای زیادی از او یاد 
بگیرم. البته در مورد تی هومیر مربی بدنساز پرسپولیس هم باید بگویم که 
به روزترین تمرینات بدنسازی دنیا را برای ما در نظر می گیرد و با اینکه 

چهره جدی ای دارد اما واقعا کار کردن با او لذت بخش است.
* بنا به دلایلی چند سالی است که پرسپولیس به جز دو فصل 
پیش در قامت یک مدعی وارد لیگ نمی شود. آیا هواداران پرسپولیس 

منتظر ورود پرسپولیس مدعی قهرمانی به لیگ برتر پانزدهم باشند؟
باید بگویم که با داشتن یک کادر فنی حرفه ای و یک مربی بزرگ 
مثل برانکو و با حضور بازیکنان جوان، با استعداد و با انگیزه من نه به 
عنوان بازیکن پرسپولیس بلکه به عنوان هوادار این تیم می گویم که به این 
تیم امسال خوشبین هستم. هر گاه تیمی پایه اش بر روی جوانان با انگیزه 
و با استعداد باشد موفق بوده اما اگر تیمی فقط تکیه اش به بازیکنان پا به 
سن گذاشته و اسمی باشد معمولا موفق نمی شود. با تیم جوان و باانگیزه 
و مربی بادانشی که داریم پرسپولیس امسال حرف های زیادی برای گفتن 

خواهد داشت.
* مراسم برترین های لیگ با حرف و حدیث های زیادی برگزار 
شد. اگر قرار بود تو از بین مهدی رحمتی، علیرضا بیرانوند و رشید 
انتخاب  لیگ  بهترین دروازه بان  به عنوان  را  مظاهری یک دروازه بان 

کنی کدام گزینه را انتخاب می کردی؟
من  رای  کنم  انتخاب  را  لیگ  دروازه بان  بهترین  من  بود  قرار  اگر 
علیرضا سلیمی دروازه بان تیم فوتبال فولادخوزستان بود! دلیل من برای 
دروازه بانی  بحث  در  که  تجربه ای  با  و  است  فنی  کاملا  انتخاب  این 
لیگ چهاردهم عملکرد  در  نظرم سلیمی  به  را می زنم.  این حرف  دارم 
فوق العاده ای داشت و مزد زحماتش را هم گرفت. فولاد تیمی است که 
من بعد از پرسپولیس آن را بسیار دوست دارم و علاقه  زیادی هم به مردم 
خوزستان و مدیران باشگاه فولاد دارم و باید بگویم ضمن احترام به همه 

دروازه بانان انتخاب من علیرضا سلیمی بود.
* هواداران پرسپولیس منتظر باشند که سال آینده سوشا مکانی 

این عنوان را به دست بیاورد؟
من در طول عمر فوتبالی ام هیچ گاه به دنبال جایزه نبودم و اتفاقا به 
دنبال این هستم که جایزه بدهم! اگر من به عنوان دروازه بان بتوانم برای 
تیمم مؤثر باشم و همراه با سایر بازیکنان پرسپولیس بتوانیم جام قهرمانی 
را بالای سر ببریم و این جام را به هواداران هدیه دهیم این جایزه دادن 
برای من از جایزه گرفتن مهمتر است. من اگر به دنبال جایزه گرفتن بودم 
به  نمی کردم. کسی  انتخاب  تیم خودم  به عنوان  را  پرسپولیس  هیچ گاه 
پرسپولیس می آید که عاشق این تیم باشد و آنقدر در خودش جسارت 

ببیند که بتواند پاسخگوی انتظارات هواداران میلیونی این تیم شود.

جذب  98 درصد لیست پرویز مظلومی 

استقلالبرایپروپیچازفیفااستعلاممیگیرد

سومینبینتیجهجلسهاومانیاباطاهری

مسئول نقل و انتقالات استقلال می گوید درباره 
جدایی پروپیچ از تیم آلبانیایی مشخص نیست که باید 
درباره  تهران  وقت  به  یا  کرد  توجه  محلی  وقت  به 
در  جویباری  نظری  کرد.علی  قضاوت  بازیکن  این 
گفت و گویی رادیویی درباره آخرین وضعیت استقلال، 
الی 9۸ درصد لیستی که  گفت: ما چیزی حدود 9۵ 
پرویز مظلومی به ما داده بود را جذب کرده ایم. فقط 
یک مورد بود که یکی از باشگاه ها بازیکن مدنظر ما 
را به ما نداد. به عبارت دیگر ما اکثر بازیکنان مورد 
مجیدی،  انصاری،  رحمتی،  کرده ایم.  کسب  را  نظر 
که  هستند  بازیکنانی  چشمی  و  اسماعیلی  ریوالدو، 
ما جذب کرده ایم.وی ا ضافه  کرد : در حال  حاضر در 

تلاش هستیم تا وضعیت ابراهیمی، حیدری و کریمی 
را هم نهایی کنیم و همچنین در صورتی که استعلام 
درباره پروپیچ از سوی فیفا به ما برسد، او را به هیات 
می کنیم.مسئول  ثبت  را  قراردادش  و  می بریم  فو تبا ل 
نقل و انتقالات استقلال در پاسخ به این سوال که چرا 
قرارداد پروپیچ تاکنون با استقلالی ها ثبت نشده است؟ 
اظها ر کرد: از آنجایی که این بازیکن برای تیم آلبانیایی 
بامداد به  به میدان رفته است و این دیدار ۴۵ دقیقه 
وقت ایران تمام شده است ، چند روایت وجود دارد. 
عده ای می گویند که ساعت محلی در این جا اهمیت 
دارد و عده ای می گویند که ساعت برگزاری آن بازی 
اهمیت دارد. ما برای این که این مشکل حل شود و 

باشگاه استقلال دچار مسائلی نشود از فیفا خواستیم 
تا به ما در این باره پاسخ دهد.نظری جویباری در پایان 
ا ضافه  کرد : از آنجایی که این بازیکن، بازیکن آزاد است 
ما می توانیم در روزهای آینده هم قراردادش را ثبت کنیم 
و مشکلی از این بابت نیست. هر چند که در این صورت 
به بازی نخست ما در لیگ نمی رسد. همچنین درباره نقل 
و انتقالات استقلال باید بگویم که ما با آقای بیک زاده 
و صادقی توافق کرده ایم و آنها از جمع ما جدا شدند. 
بیک زاده می خواست از استقلال برود چون اعتقاد داشت 
شاید شرایط این تیم برایش مساعد نباشد و ما هم با 
جدایی اش موافقت کردیم. در جلسه ای با او خود آقای 

پرویز مظلومی هم حضور داشت.

مایکل اومانیا که روز پنجشنبه به ایران بازگشت 
تا تکلیف حضور در پرسپولیس را برای فصل آینده 
مشخص کند در سومین جلسه اش با علی اکبر طاهری 
در  اومانیا  اینکه  به  توجه  نرسید.با  نتیجه  به  هم  باز 
را  خود  مطالبات  بود  نتوانسته  گذشته  روز  جلسه 
بگیرد، عصر یکشنبه سومین جلسه اش را با سرپرست 

بازهم  اما  کرد  برگزار  پرسپولیس  باشگاه  مدیرعاملی 
قول  طاهری  البته  کند.  دریافت  را  طلبش  نتوانست 
داد که تا فردا این مدافع کاستاریکایی به طلب خود 
امر  این  تحقق  صورت  در  داد  قول  هم  او  و  برسد 
در تمرینات حاضر خواهد شد.در این جلسات هنوز 
با  و  نشده  انجام  آینده  فصل  خصوص  در  صحبتی 

حضور  اما  دارد  قرارداد  پرسپولیس  با  اومانیا  اینکه 
قطعی او به توافق مالی طرفین بستگی دارد. طاهری 
هم در تلاش است قرارداد اومانیا را نسبت به فصل 
گذشته کمتر کند.مدافع کاستاریکایی پرسپولیس هنوز 
صورت  به  و  نکرده  شرکت  تیم  این  تمرینات  در 

اختصاصی تمرین می کند.

کفاشیان رییس 
کمیته  فوتسال AFC شد

فوتسال  کمیته   رییس  عنوان  به  کفاشیان  علی 
کنفدراسیون فو تبا ل آسیا )AFC( انتخاب شد. پس از 
این انتخاب عباس ترابیان مجبور به خروج از کمیته 
فوتسال و فوتبال ساحلی کنفدراسیون فوتبال آسیا است.
در حالی که علی کفاشیان اسامی ۱7 نفر از مسئولان 
انتخاب و عضویت  برای  را  ایران  فو تبا ل  فدراسیون 
در ۱۲ کمیته  مختلف کنفدراسیون فو تبا ل آسیا ارائه 
کرده بود، پیش از همه خودش به عنوان رییس کمیته  
فوتسال و فو تبا ل ساحلی آسیا انتخاب شد.این انتخاب 
به صورت شفاهی به فدراسیون فوتبال ایران اعلام شده 
و نامه کتبی آن هنوز به دست مسئولان این فدراسیون 
نرسیده است.ترابیان که پیش از این عضو کمیته فوتسال 
آسیا بوده است اکنون با حضور علی کفاشیان باید از این 
کمیته خارج شود، چرا که طبق مقررات کنفدراسیون 
فوتبال آسیا امکان حضور دو نماینده از یک کشور در 

یک کمیته afc وجود ندارد.

 
کریم باقری: قرار نیست از ایران بروم

مربی پرسپولیس می گوید برنامه ای برای مهاجرت 
فوتبالیست های  اخیر  سال های  ندارد.در  ایران  از 
مهاجرت  کشور  از  خارج  به  زندگی  برای  زیادی 
کردند. احمدرضا عابدزاده، وحید هاشمیان و مهدی 
مهدوی کیا از جمله ستاره هایی هستند که زندگی در 
خارج از کشور را به زندگی در ایران ترجیح داده اند.
این روزها هم شایعاتی مبنی بر اینکه کریم باقری نیز 
قصد مهاجرت به انگلستان را دارد، شنیده می شود اما 
باقری در گفت وگویی کوتاهی با رد این خبر اظهار 
کرد: نمی دانم این خبر از کجا آمده و چه کسی این 
شایعه را منتشر کرده است اما من به هیچ عنوان قصد 
مهاجرت ندارم و می خواهم زندگی شخصی ام را در 

ایران ادامه بدهم.

 
ایران قهرمان فوتبال ساحلی 

جام دوستی بلاروس
عنوان  به  ایران  ساحلی  فوتبال  ملی  تیم 
قهرمانی جام دوستی بلاروس دست یافت.تیم ملی 
فوتبال ساحلی در آخرین دیدار خود برابر میزبان 
تورنمنت جام دوستی بلاروس به میدان رفت و با 
نتیجه ٣-۲ این تیم را که در لیگ A فوتبال ساحلی 
اروپا مقابل تیم های قدرتمند اروپا بازی می کند، 
شکست داد و قهرمان شد.پیش از این نیز تیم ایران 
ترکیه را ۵-٣ و استونی را ۱0-٣ شکست داده بود. 
این در حالی است که تیم ملی ایران بدون بازیکنان 

اصلی خود و با تیم دوم راهی مسابقات شده بود.

 
حضور آزمون و عزت اللهی 

در تمرین روستوف
دو بازیکن ایرانی تیم روستوف روسیه به صورت 
همزمان در تمرین این تیم شرکت کردند.سردار آزمون 
و سعید عزت اللهی، دو بازیکن جوان تیم ملی فوتبال 
کشورمان هستند که این فصل در تیم روستوف روسیه 
با یکدیگر همبازی شده اند.عزت اللهی هفته گذشته 
قراردادش را با روستوف امضا کرد و آزمون هم بعد 
دومین  برای  گذشته  فصل  رقابت های  فصل  نیم  از 
فصل به صورت قرضی به این تیم آمد. آزمون دو 
روز پیش حضورش در روستوف رسمی شد و بعد از 
آن هم برای دیدار تیمش به اردوی تیمش رفت و به 
همین دلیل نتوانسته بود به صورت همزمان با همبازی 

ایرانی اش در تمرین روستوف شرکت کند.

 
طلب ممدوتال پرداخت می شود

طلب یکصد هزار دلاری مدافع پیشین پرسپولیس 
به زودی پرداخت خواهد شد. پرداخت طلب یکصد 
هزار دلاری  ممدوتال، مدافع بورکینافاسویی پیشین 
پرسپولیس در جلسه اخیر هیئت مدیره این باشگاه 
تصویب شد. با توجه به اینکه فیفا رأی نهایی خود 
را در خصوص پرونده شکایتی ممدوتال از باشگاه 
پرسپولیس، صادر کرده است این باشگاه چاره ای جز 
پرداخت مطالبات وی ندارد.در نشست اخیر هیئت 
مدیره باشگاه پرسپولیس در مورد این پرونده بحث و 
در نهایت تصویب شد که سرپرست باشگاه پرسپولیس 
طلب یکصد هزار دلاری ممدوتال را پرداخت کند. 
البته مسئولان باشگاه پرسپولیس در تلاش هستند با 
وکیل ممدوتال توافق کنند که طلب این بازیکن را در 

چند قسط بپردازند.

 
آسیب دیدگی مکانی جدی نیست

پرسپولیس  فوتبال  تیم  پزشک  اعلام  با 
جدی  مکانی  سوشا  برای  پیش آمده  آسیب دیدگی 
بررسی  دیروز  تمرین  برای  او  شرایط  و  نیست 
رسمی  سایت  با   گفت  وگو  در  حقیقت  شد.دکتر 
سوشا  وضعیت  آخرین  درباره  پرسپولیس  باشگاه 
احساس  کمر  ناحیه  از  کمی  مکانی  گفت:  مکانی 
درد داشت و به همین دلیل در تمرین بعدازظهر به 
او استراحت دادیم. البته آسیب دیدگی جدی در کار 
نیست و شرایط مکانی را برای حضور در تمرینات 
بررسی کردیم. سوشا مکانی از همراهی تیمش در 
سه هفته ابتدایی مسابقات لیگ برتر محروم است.

فشنگچی به تیم 
فولاد خوزستان پیوست

به  تهران  پیکان  تیم  گذشته  فصل  بازیکن   
تیم فولاد خوزستان  جمع شاگردان اسکوچیچ در 
اضافه شد. به دنبال درخواست دراگان اسکوچیچ، 
مذاکرات  از  پس  و  خوزستان  فولاد  تیم  سرمربی 
صورت گرفته میان علیرضا اژدری زاده با امیرحسین 
فشنگچی، این بازیکن با عقد قراردادی برای  مدت 
یک فصل به تیم فولاد خوزستان پیوست.این بازیکن 
خط میانی که فصل گذشته لیگ برتر بیش از ۱۲90 
دقیقه با پیراهن پیکان در مسابقات حضور داشت، 
عضویت در تیم های پرسپولیس تهران، ملوان بندر 
انزلی و صبا را نیز تجربه کرده است.مدیران باشگاه 
فولاد خوزستان علاوه بر تمدید قرارداد با لئوناردو 
مهرداد  سلیمی،  علیرضا  چاگو،  ماتیاس  مساریچ، 
جماعتی، اسماعیل شریفات، مهدی بدرلو و بهمن 
انتقالات حسین  و  نقل  فصل  در  توانسته اند  کامل 
اکبر  بشاگردی،  مهرداد  دغاغله،  مهدی  مالکی، 
فشنگچی  امیرحسین  ایمانی، محمد رضا خانزاده، 
و حسین ابراهیمی را به ترکیب تیم فوتبال اضافه 
دراگان  نظر  با  باشگاه  مسئولان  کنند.همچنین 
با یک مهاجم خارجی  اسکوچیچ در حال مذاکره 
هستند تا جمع سرخپوشان خوزستانی را پیش از 

آغاز مسابقات لیگ تکمیل تر کنند.

 
مدافع پیشین پرسپولیس 

به راه آهن پیوست
 حمیدرضا علی عسگری مدافع فصل گذشته 
فوتبال  هیات  در  قراردادش  ثبت  با  پرسپولیس 
پیوست.  راه آهن  تیم  به  به صورت رسمی  تهران 
تیم  در  سال  چندین  که  عسگری  علی  حمیدرضا 
پرسپولیس بازی کرده بود، دیروز  به همراه حامد 
نورمحمدی به هیات فوتبال تهران رفت و این دو 
بازیکن قرارداد یکساله ای را با راه آهن امضا کردند.

پیش از این مهدی جعفرپور، مهران قاسمی و امین 
منوچهری دیگر بازیکنان راه آهن قراردادشان را در 

هیات فوتبال ثبت کرده بودند.

 
توافق صداوسیما و فدراسیون فوتبال 

برای حق پخش 
برای  ایران  فوتبال  فدراسیون  و  صداوسیما 
حق پخش رقابت های لیگ برتر به توافق رسیدند. 
به  تاج  مهدی  همراه  به  کفاشیان  دیروزعلی  صبح 
دریافت  خصوص  در  جلسه ای  برگزاری  منظور 
سازمان  راهی  برتر  لیگ  رقابت های  پخش  حق 
با مهدی اخوان، قائم مقام این  صداوسیما شده و 
سازمان جلسه ای را برگزار کردند.پس از پایان این 
جلسه، علی کفاشیان، رئیس فدراسیون فوتبال در 
گفت و گویی تأکید کرد که در این جلسه، توافق بر 
سر حق پخش انجام شده است با این حال وی در 

خصوص جزئیات این توافق صحبت نکرد.

 
فروزان:کادرفنی 

باعث جدایی ام از استقلال شد
استقلال  فوتبال  تیم  پیش  فصل  دروازه بان   
تیم  این  از  جدایی  اش  باعث  کادرفنی  کرد  اعلام 
آبی پوش تهران شد.محسن فروزان در مورد دلایل 
جدایی اش از تیم فوتبال استقلال تهران، ضمن بیان 
مطلب فوق گفت: کادرفنی استقلال باعث جدایی ام 
از این تیم شد و بنابردلایلی باعث شدند که نتوانم 
در این تیم بمانم.وی اضافه کرد: به خاطر هواداران 
تیم  گروهی  تمرین  جلسه  چند  در  حتی  استقلال 
شرکت کردم اما در نهایت نتوانستم به همکاری ام 
تیم  پیش  فصل  دروازه بان  دهم.  ادامه  تیم  این  با 
سه  قرارداد  استقلال  با  داد:  ادامه  استقلال  فوتبال 
ساله داشتم و می خواستم حداقل ۵ سال در این تیم 
امروز ۲7  اتفاق رخ دهد.  این  اما نگذاشتند  بمانم 
ساله هستم و می خواهم تا ٣7 سالگی به دروازه بانی 
ادامه دهم.وی با بیان اینکه خیلی حرف ها در دلش 
بیان  باقی مانده، تاکید کرد: بزودی صحبت هایم را 
می کند تا هواداران بدانند چرا از استقلال رفتم اما 
نیست. مسائل  این  گفتم  برای  مناسبی  زمان  فعلا 
سیاه  تیم  با  قراردادش  مبلغ  مورد  در  فروزان 
دیدار روز  نکرد و در خصوص  جامگان صحبت 
پنجشنبه تیم جدیدش با استقلال گفت: صحبتی در 
مورد این بازی هم ندارم اما بزودی حرف هایم را با 

خبرنگاران مطرح می کنم.

 
حدادی فر شایعه 

پارتی بازی در انتخابش را رد کرد
عنوان  به  فر  حدادی  قاسم  انتخاب  از  پس 
انتخاب  این  به  هایی  اعتراض  آسیا،  سال  بازیکن 
صورت گرفت. یکی مثل علیرضا منصوریان جزو 
معترض های اصلی بود. قاسم حدادی فر اما ترجیح 
می  که  او  نزد.  حرف  باره  این  در  زیاد  دهد  می 
بازیکنانی چون طارمی، خلعتبری،  با وجود  گوید 
ابراهیمی و... خوش شانس بوده که بهترین بازیکن 
»برای  لیگ شده است، درباره شایعات می گوید: 
انتخاب من اصلا پارتی بازی صورت نگرفت و با 
رای کارشناس ها انتخاب شدم و از این بابت هم 

خوشحال هستم.«

 
مرخصی چند روزه مظلومی به حیدری
بازیکن تیم فوتبال استقلال گفت: از مظلومی 
را  بدنسازی  دوباره  تا  گرفتم  مرخصی  روز  چند 

شروع کنم.
خسرو حیدری پس از عقد قرارداد با استقلال 
در جمع خبرنگاران گفت: خدا را شکر می کنم در 
تیم محبوبم هستم. من با جباری و آندو تیموریان 
در این تیم بودم و اکنون آنها نیستند و من قرارداد 
امیدوارم  این باشگاه تمدید کردم.  با  دوساله ای را 
سال خوبی برای من و استقلال و همچنین هواداران 
باشد که ما هر چه داریم از آنهاست.وی در مورد 
اینکه خود او مشکلش  بازیکنان و  مالیاتی  مشکل 
را حل کرده یا نه، گفت: همه بازیکنان پیگیر مشکل 
مالیاتی شان هستند. من هم به دنبال انجام کارهای 
مالیاتی هستم تا آنها را انجام دهم.حیدری در مورد 
به  دیرتر  من  گفت:   شده،  مصدومیت  دچار  اینکه 
و  آمد  من  روی  زیادی  فشار  و  شدم  اضافه  تیم 
خواستم  مظلومی  از  روزی  چند  خاطر  همین  به 
را  بدنسازی  دوباره  تا  بدهد  استراحت  من  به  که 
قبل  استقلال فصل  اینکه  شروع کنم.وی در مورد 
با این استقلال چه فرقی دارد،  گفت:  تیم استقلال 
بیفتد  جا  تا  دارد  احتیاج  زمان  به  و  شده  جوان تر 
نیاز دارند تا خودشان را با  و بازیکنان چند بازی 

شرایط استقلال آشنا کنند.

آگهى ابلاغ اجرائيه پرونده كلاسه:9400108
بدينوسيله به آقاى جعفر مصروفى فرزند حيدر شماره شناسنامه 17 به نشانى : اردبيل 
بزرگراه شهدا بين ايستگاه سرعين و آخر دانش شركت پارسيان پلاك يك بدهكار 
پرونده اجرائى كلاسه فوق كه  برابر گزارش اداره  پست در آدرس اعلام شده شناخته 
نگرديده ايد ابلاغ مى گردد كه به موجب چك صادره شماره 1001/581402 مورخه 
89/07/07 مبلغ 300/000/000 ريال به بانك پاسارگارد اردبيل  بدهكار مى باشيد كه 
بر اثر عدم پرداخت وجه،بستانكار درخواست صدور اجرائيه نموده پس از تشريفات 
قانونى اجرائيه صادر و بكلاسه فوق در اين اجراء مطرح مى باشد لذا طبق ماده 18 آئين 
نامه اجرائى مفاد اسناد رسمى بشما ابلاغ مى گردداز تاريخ انتشار اين آگهى كه تاريخ 
ابلاغ اجرائيه محسوب است فقط يك نوبت در روزنامه كثيرالانتشار درج و منتشر مى 
گردد ظرف مدت ده روز نسبت به پرداخت بدهى خود اقدام و در غير اين صورت 
بدون انتشار آگهى ديگرى عمليات اجرائى طبق مقررات عليه شما تعقيب خواهد شد.

رئيس ثبت اسناد و املاك شهرستان اردبيل

آگهى ابلاغ
آقايان داود محمودى ججين و مصطفى محمودى ججين و خسرو محمودى ججين به 
موجب اين اخطاريه به شما اخطار مى گردد كه مورخ 94/4/23 بابت بدهى به بانك 
پاسارگاد شعبه اردبيل مربوط به پرونده اجرايى به كلاسه 9400075 ممنوع الخروج از 

كشور گرديده ايد.
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